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Fra: 
Harald Johnsen,  adm. direktør HINAS 
 
«Jeg støtter i hovedsak prinsippet om at enhetene overføres «as is», men jeg mener leveranse F1 
ikke belyser organiseringen av fellesfunksjonene i tilstrekkelig grad.  Leveransen oppstiller en 
divisjonsmodell hvor det tilsynelatende ikke skal foregå noen divisjonsovergripene aktiviteter før alle 
enheter er inne og omstillingen begynner. Det er derfor grunn til å stille spørsmål om adm.dir. vil 
operere uten dedikerte stabsressurser innen eksempelvis økonomi, HR, IKT og kommunikasjon, men 
måtte forholde seg til bruk av stabsressurser plassert i en eller flere av de seks divisjonene?  
 
Jeg synes også at leveransen ikke adresserer det faktum at fellesfunksjonene skal lokaliseres på 
hovedkontoret og at det er unike ressurser i dagens HINAS som kan virksomhetsoverdras rett inn i 
samme stilling i Sykehusinnkjøp HF. De vil uansett ha krav på stillingen gitt at de er de eneste som 
innehar funksjonen i de enhetene som overdras. De burde derfor vurderes overført inn i adm. 
direktørs stab allerede fra overdragelsestidspunktet. 
 
Jeg kan derfor ikke tilslutte meg flertallets godkjenning av leveransen slik den ble framlagt i møtet.» 
 
 


